



## Mødereferat

**Tid og sted:**

11. oktober 2017 kl. 18.00  
i klubhuset

**Deltagere:**

Niels Erik Hvillum – NE  
Rasmus Wagtmann - RW  
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV  
Anne Marie Vestergaard – AMV  
Rikke Mikkelsen - RM  
Karen Frederiksen – KF

**Mødeleder:** Niels Erik Hvillum  
**Referent:** Karen Frederiksen  
Afbud: Søren Casparij

Under 1. punkt deltager:  
Christian Nygaard – CN  
Jesper Thorsøe - JT

**Punkt på dagsorden:****Indhold:****Ansvarlig****1. Tema**

- Junior.  
Der er en rigtig god udvikling i træningsindsatsen på juniorområdet. Træningen har været tilrettelagt noget anderledes i år, og efter nogen tilvænning er det blevet en succes.  
Det er blevet svært at rekruttere nye juniorer, så for at fastholde vore nuværende juniorer, vil RM udarbejde et brev til juniorerne med en forhåndstilkendegivelse om fortsat at være junior i 2018.  
Det har været en succes at vore bedste juniorer har deltaget på vores danmarksturnerings hold. Det udvikler dem rigtig godt, også menneskeligt.  
CN og JT vil udarbejde et oplæg til bestyrelsen om hvordan vi får de små juniorer på stor bane under kontrollerede forhold.
- GTO.  
Yderst velfungerende. Som modydelse for den gratis træning, stilles der krav til spilleren om deltagelse i onsdagsturneringer og fredagsturneringer (juniorer) og det fungerer fint.  
Bestyrelsen har modtaget en mail fra kaptajnen på vores 3. divisions seniorhold om optagelse i GTO.  
RW og CN tager en snak med seniorholdet om dette.
- Begyndere.  
De nye har en lavere gennemsnitsalder i år, og træningen har gået fint. De nye teesteder fungerer fint, dog skal der opsættes en markering i roughen, da der er problemer med at finde dem.  
CN og JT vil fastholde deres tilbud om 5 lektioner til kr. 500 i 2018. Tilbuddet gælder kun helt nye.
- Markedsføring.  
KF fremlagde en foreløbig markedsføringsplan.  
Input til markedsføring i 2018 bedes sent til SC eller KF i løbet af 14 dage.

RM/RW/  
CN

**2. Godkendelse af referat**

- Referat fra mødet 30. august 2017 blev underskrevet.

KF



# Bestyrelsen



| Punkt på dagsorden:        | Indhold:   | Ansvarlig |
|----------------------------|--|-----------|
| 3. Økonomi                 | <ul style="list-style-type: none"><li>• Det ser fornuftigt ud, overskridelsen på banen forventes nedbragt i løbet af de sidste måneder.</li></ul>  | SC        |
| 4. Banen                   | <ul style="list-style-type: none"><li>• Banen er meget våd.<br/>Vi har stort set kunnet klippe hver dag alligevel, og der er opsat spærringer hvor det anses for nødvendigt.<br/>Keeperne har tjekket vore dræn på hul 18.<br/>Drænefejl er ikke noget, men der ligger ca. 30 cm. blåer oven på dem, og det kan vandet ikke trænge igennem. Leret skal fjernes på sigt og skiftes ud med vækstjord.<br/>Tromleindkøbet har vist sig at være en stor succes.<br/>Vi har mere jævne og ensartede greens.<br/>Vi har valgt at prioritere renovering af bunkers frem for teestederne, dette betyder, at det er for sent at renovere flere teesteder i år.<br/>Der klippes til blå flag når behovet opstår.</li></ul> | NV        |
| 5. Tidsbestilling          | <ul style="list-style-type: none"><li>• Som et forsøg vil vi i første halvår af 2018 fjerne hver anden boldrende for at få flere tider til tidsbestilling.</li></ul>   | SC/KF     |
| 6. Golf gavner             | <ul style="list-style-type: none"><li>• SEN fortalte om DGU's seminar omkring det nye tiltag for at ændre golfens omdømme.<br/>SEN vil arbejde videre med oplægget.</li></ul>  | SEN       |
| 7. Golfspilleren i Centrum | <ul style="list-style-type: none"><li>• September tallene er netop kommet i hus, det ser fornuftigt ud, SEN vil arbejde videre med materialet.<br/>Banen har en lav score hos de spillere der ligger under 10 i handicap. RW, NV og SEN vil holde et møde med repræsentanter for denne gruppe for at få dette uddybet.</li></ul>   | SEN       |
| 8. Udestående punkter      | <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi har ikke modtaget byggetilladelse til udslagshuset endnu.</li><li>• SEN holder møde med Klubber i Klubben omkring blokblokeringerne.</li><li>• Det blev besluttet ikke at afholde medlemsmøde i år. SEN udarbejder information til hjemmesiden om dette.</li><li>• RW er i gang med at gennemgå Virksomhedsplanen.</li></ul>  | Alle      |
| 9. Vigtige datoer          | <ul style="list-style-type: none"><li>• Golfens Dag 2018 – 22. april</li></ul>   | Alle      |
| 10. Eventuelt              | <ul style="list-style-type: none"><li>• KF undersøger prisen på betaling via Golfbox ved tilmelding til turneringer.</li></ul>   |           |
| 11. Næste møde             | <ul style="list-style-type: none"><li>• Tirsdag den 5. december 2017 kl. 18.00 hos NE</li></ul>  | NE        |